



N°25
Relocation
Déménagement

www.solystic.com

Welcome to Rovaltain /
Bienvenue à Rovaltain

We are proud to send you SO'LIVE, SOLYSTIC's e-newsletter.

Nous avons le plaisir de vous adresser SO'LIVE, la e-letter de SOLYSTIC.

SOLYSTIC moves its industrial site

On the next weeks, SOLYSTIC's production activities and teams will leave the historic site of Bourg-lès-Valence and move to a new location at: ROVALTAIN park, a center of excellence and innovation, in Alixan. Why change?



+ access



+ comfort



+ respect



+ innovation

- **More access:** still in the south of France, one hour from the Lyon International Airport, our new site is just 500 m from the TGV station making it simpler and easier to access. Deliveries and shipments will also be simplified,
- **More comfort:** more convenience with a greater proximity between the production and service sectors all now in one building that has a larger surface area of 20,000 square meters and that is crossed by an inner street,
- **More respect:** moving towards an eco-responsible industrial activity, our new building is surrounded by 13,700 sqm of green spaces and located in a dynamic area that promotes bio-diversity,
- **More innovation:** high-tech work tools for even more innovative developments.

This event, which is not very frequent in the life of a company, has been carefully prepared in order to preserve the quality of our services. During this period,

- we ensure the continuity of our activity,
- your contacts are reachable at the usual contact details,
- our Business Development, Purchasing, Repairs & Spares teams and all your contacts remain at your disposal for any questions you may have.

We invite you to visit solystic-alixan.com to learn more about this move, which will end in early March.

See you soon in Rovaltain....

SOLYSTIC déménage son site industriel



Dans les prochaines semaines, les équipes de SOLYSTIC et l'activité de production quitteront le site historique de Bourg-lès-Valence pour emménager dans un nouvel environnement sur le parc ROVALTAIN, pôle d'excellence et d'innovation, à Alixan. Pourquoi changer ?

- **Plus d'accès :** toujours dans le sud de la France, à 500 m de la gare TGV et à une heure de l'aéroport international de Lyon, les accès seront aussi simplifiés pour nos livraisons et expéditions,
- **Plus de confort :** un meilleur accueil, une plus grande proximité au quotidien entre les métiers de la production et du tertiaire réunis dans un seul bâtiment: d'une surface de 20.000 m² et traversé par une rue intérieure,
- **Plus de respect :** une activité industrielle éco-responsable, une construction entourée de 13.700 m² d'espaces verts, installée dans une zone dynamique et favorisant la bio-diversité,
- **Plus d'innovation :** des outils de travail high-tech pour encore plus de développements innovants.

Cet événement, peu fréquent dans la vie d'une entreprise, a été mûrement préparé afin de préserver la qualité de nos services. Durant cette période,

- nous assurons la continuité de notre activité,
- vos interlocuteurs sont joignables aux coordonnées habituelles,
- nos équipes Business Development, Achats, Réparations & Recharges, et l'ensemble de vos contacts sont à votre disposition pour vos éventuelles questions.

Nous vous invitons à consulter solystic-alixan.com afin d'en savoir plus tout au long de ce déménagement qui s'achèvera début mars.

À très bientôt sur le site de Rovaltain...



Mentions légales:

SOLYSTIC SAS

152/160 Avenue Aristide Briand - CS 80013

92227 BAGNEUX CEDEX

Pour en savoir plus sur la RGPD

Se désabonner